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Protokół nr XLVI/2018 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

30 maja 2018 roku w  godzinach 1330 – 1550 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

3. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

4. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz  

5. Pan Jarosław Jopek - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

6. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

7. Pani Grażyna Żelazowska – Kierownik Działu Personalnego „Płytki Ceramiczne – 

Opoczno I” 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji i XLV sesji nadzwyczajnej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Inowłódz za 2017 rok. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Inowłódz za 2017 rok. 

9. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 rok: 

a) zapoznanie z Uchwałą Nr V/65/2018 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

11 maja 2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Inowłódz z wykonania 

budżetu za 2017 rok, 

b) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 rok, 

c) zapoznanie z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Inowłódz za rok 2017, 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz 

za 2017 rok.  

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 
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12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych, schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

13. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLIV sesji. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XLVI sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali.  

Następnie głos zabrała Pani Iwona Żelazowska, która przedstawiła ofertę pracy w zakładzie 

„Płytki Ceramiczne – Opoczno I”. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji – za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, 

2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji nadzwyczajnej – za przyjęciem protokołu głosowało 

14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 4 wnioski przekazane przez Wójta celem zaopiniowania przez Komisję 

Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Inowłódz; 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, znak WA 0031-Ł-174-2018-1 

z dnia 18.05.2018 r. informujące o przesłaniu uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi Nr V/100/2018 z dnia 18 maja 2018 r. 

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 rok. 

 

Następnie kontynuował informację o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

informując, iż 27 kwietnia uczestniczył w zjeździe Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Inowłodzu a 11 maja w spotkaniu z „ludźmi sukcesu”, organizowanym przez 

Młodzieżową Radę Gminy Inowłódz. Ponadto 24 maja brał udział w koncercie „Serce na 

dłoni”, który odbył się w Tomaszowie Mazowieckim. W dniu 25 maja udał się na VI przegląd 

teatrów młodzieżowych o charakterze profilaktycznym „Na Małej Scenie” w Publicznym 

Gimnazjum w Inowłodzu zaś 29 maja w „XVI Przeglądzie Teatrzyków Dziecięcych” 

w Królowej Woli. W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 
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Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

  

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Inowłódz za 2017 rok. 

Pan Wójt przedstawił i omówił prezentację ukazującą wykonanie budżetu Gminy Inowłódz 

w 2017 roku. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XLVI/278/2018 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Inowłódz 

za 2017 rok. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XLVI/279/2018 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 r.:  

a) Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr V/65/2018 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 16 kwietnia 2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 

Wójta Gminy Inowłódz z wykonania budżetu za 2017 rok (stanowi ona załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu); 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz z dnia 11 maja 2018 r. o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 rok (stanowi on załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu); 

c) Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę  Nr V/100/2018 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz 

za 2017 rok (stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu); 
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d) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2017 rok a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

            W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

           - za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

          Uchwała Nr XLVI/280/2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.   

 

Po głosowaniu Pan Wójt podziękował za udzielone poparcie. Dodał, że współpraca z Radą 

Gminy układa się wzorcowo. Podkreślił, iż absolutorium stanowi ocenę pracy całej jednostki, 

którą kieruje, dlatego pragnie podziękować wszystkim pracownikom za wniesiony wkład 

pracy i zaangażowanie. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10–cio minutową przerwę. Z przerwy nie powróciła radna 

Jolanta Bilska. Obecnych było 14 radnych.  

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2018-2033. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przed sesją radni otrzymali dwa załączniki. Pozostałe zmiany 

zostały takie same. Zmieni się załącznik nr 2 o wydatkach i limity wydatków na realizację 

rocznych zadań inwestycyjnych. Zmiana dotyczy zakupu samochodu typu combi van, gdzie 

było planowane 52 000,00 zł, dołożono 3 000,00 zł. Te środki przesunięto z wydatków 

bieżących na wydatki majątkowe, w tym samym dziale, czyli w dziale 750 – administracja. 

Obydwa nowe załączniki dotyczą tej zmiany, pozostałe były omawiane na Komisjach.     

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XLVI/281/2018 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XLVI/282/2018 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych, schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
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Pani Iwona Szczepańska wyjaśniła, że zapewnienie schronienia jest zadaniem 

obligatoryjnym gminy. Niniejsza uchwała reguluje kwestie odpłatności  przy ewentualnym 

pobycie mieszkańca Gminy Inowłódz w takiej placówce wsparcia.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XLVI/283/2018 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLIV sesji. 

Radna Ewa Korzeniewska ponownie wnioskowała o podanie informacji nt. wysokości opłaty 

targowej pobranej w 2017 r. na terenie dzierżawionym przez Pana Sobolewskiego w Spale, 

ponieważ otrzymała odpowiedź wymijającą, która jej nie satysfakcjonuje. Wnioskowała 

o przygotowanie informacji na kolejną sesję.   

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania  

1. Janusz Wilkowiecki zapytał o postępy przebudowy ul. Hubala w Spale, 

czy zostanie dotrzymany termin ukończenia inwestycji i jak będzie wyglądał 

ruch samochodowy w trakcie najbliższego jarmarku 13-go czerwca br.?  

2. Radny Marek Leszczyński zapytał, jak daleko zaawansowana jest sprawa 

wykupu kamieniołomu w Liciążnej? 

3.  Radna Ewa Korzeniewska zapytała: 

 co dzieje się temacie przecieków na zamku w Inowłodzu? Jakie działania są 

obecnie prowadzone? 

 jakie koszty ponosi Gmina Inowłódz za psy oddawane do hotelu dla 

zwierząt, który znajduje się na działce gminnej pod Królową Wolą?  

 jakie są zasady odławiania bezpańskich psów oraz gdzie należy się 

zgłaszać, by definitywnie załatwić sprawę odłowienia i odbioru 

bezpańskiego psa? 

4. Radny Robert Pawłowski zapytał, czy jest zaplanowane uporządkowanie 

i czyszczenie poboczy wzdłuż drogi biegnącej przez Stegny w Królowej Woli? 

Jeżeli tak, to kiedy?  

W dalszej części głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że jeżeli chodzi o ul. Hubala 

to od tygodnia są dokumenty, które pozwalają na wejście w teren i wykonywanie robót, 

co  resztą już nastąpiło. Dodał, że nie ma jeszcze informacji od wykonawcy, który wygrał 

przetarg, czy zdoła zrealizować wszystkie roboty w okresie określonym w umowie. 

Są natomiast takie uzgodnienia, że należy nie tylko na niedziele w których odbywają się 

jarmarki, ale też na pozostałe, zamykać pewne rodzaje robót tak, żeby ul. Hubala była 

przejezdna. Według tych ustaleń nie będzie takich sytuacji, że w te dni, kiedy następuje 

największe nasilenie ruchu, ta ulica była nieprzejezdna. Tak musi być dostosowany 

harmonogram realizacji prac. Jeżeli chodzi o wykup kamieniołomu w Liciążnej to Pan Wójt 

poinformował, że sprawa jest dość zawiła i udzieli precyzyjnej odpowiedzi po 

przeanalizowaniu dokumentów z nią związanych. W dalszej części swojej wypowiedzi 



6 
 

odniósł się do kwestii przeciekających stropów na zamku w Inowłodzu wyjaśniając, 

iż 29 maja br. odbyła się rozprawa w Sądzie Okręgowym w Łodzi na której zostali 

przesłuchani świadkowie, między innymi dwóch ekspertów, którzy są autorami ekspertyzy 

dotyczącej określenia skutków i przyczyn tej sytuacji, która ma miejsce. Trudno mówić co 

Sąd zdecyduje i wyprzedzać jego wyroki, natomiast z tej rozprawy wynika, że Gmina ma 

bardzo duże szanse. Kłopotem od początku są terminy. Pan Wójt dodał, że starał się Sądowi 

uświadomić, że degradacja obiektu postępuje a koszty odtworzenia i wyremontowania będą 

coraz wyższe. Sąd zaproponował formę ugody – wykonawca, gwarant ma przedstawić swoją 

propozycję w tym zakresie. Ugoda miałaby polegać na tym, że przystąpił by do prac przed 

zakończeniem procesu, zadeklarował by wykonanie prac w określonym terminie. Gmina 

mogłaby na określonych warunkach na to przystać. Jednakże biorąc pod uwagę to jak 

wykonawca zachowywał się dotychczas uchylając się od swoich obowiązków, należy 

poczynić wszelkie kroki by doprowadzić sprawę do rozstrzygnięcia przez Sąd i zmuszenia 

wykonawcy do wykonania prac porządnie albo przekazania odpowiednich środków 

finansowych dla Gminy Inowłódz jako inwestora i skierowania tych środków do firmy trzeciej, 

zewnętrznej, która dokona napraw. Kolejna rozprawa ma się odbyć we wrześniu br.  

Radna Ewa Korzeniewska powiedziała, że dopytuje o te kwestie, ponieważ w dniu 

dzisiejszym była w bibliotece, leży jej na sercu dobro księgozbioru i wnioskuje 

o zabezpieczenie go przed zniszczeniem. 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Agnieszka Jóźwik, zgłaszając trudności w kontakcie 

z Panią Eweliną Madej, która ma podpisaną umowę na odławianie bezpańskich psów 

z terenu Gminy Inowłódz a mimo to nie reaguje na telefony z prośbą o zabranie bezpańskich 

psów ze Spały.  

Pan Wójt odniósł się do powyższej kwestii, proponując by Rada Solecka Spały spotkała się 

z Panią Eweliną Madej i omówiła zasady działania w tym zakresie. Zadeklarował, 

że zorganizuje takie spotkanie i weźmie w nim udział. Następnie wyjaśnił, że jeśli chodzi 

o wykaszanie poboczy dróg, to planuje się je przeprowadzić w pierwszych dniach czerwca. 

Zapewnił, że do wakacji wszystkie pobocza dróg zostaną wykoszone. 

5. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała, by zgłosić zarządcy drogi powiatowej 

przycięcie gałęzi wzdłuż chodnika drogi powiatowej w Spale. 

6. Radny Robert Pawłowski wnioskował o zgłoszenie do zarządcy drogi 

powiatowej o uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej biegnącej przez 

Królową Wolę, powstałych po badaniu struktury asfaltu.  

7. Radny Marek Leszczyński wnioskował, by zapytać władze miasta Tomaszowa 

Mazowieckiego, czy w najbliższej przyszłości planują wykonanie tunelu 

podziemnego pod torami kolejowymi (na ul. Spalskiej). Zwrócił też uwagę na 

wszechobecny bałagan (również architektoniczny), jaki panuje na 

tzw. „Kaczce” na odcinku od wjazdu do miasta (od strony Spały) do torów 

kolejowych na ul. Spalskiej. – Pan Wójt odpowiedział, że z tego co wie to na tunel 

w najbliższej lub trochę dalszej przyszłości się nie zanosi, natomiast samorząd Gminy 

Inowłódz może przekazać takie stanowisko. Jeśli radni wyrażą zgodę to stosowne 

stanowisko, petycja o rozważenie takiej inwestycji zostanie przygotowana i wysłana.  

8. Pani Danuta Baranowska zapytała, czy są jakieś informacje na temat budowy 

chodnika przy ul. Klasztornej w Inowłodzu, ponieważ sprawa utknęła 

w martwym punkcie a bezpieczne przejście poboczem tej drogi jest wprost 

niemożliwe. Zaproponowała, by zaprosić przedstawicieli Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad na spotkanie z mieszkańcami i spróbować nakłonić 

ich do wykonania tej inwestycji.  – Pan Wójt odpowiedział, że sprawa ta ciągnie się 
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już od bardzo dawna. Problem ponownie był przedstawiony na ostatnim spotkaniu 

z parlamentarzystami PiS w Inowłodzu i obiecali oni, że zajmą się tą sprawą. 

Wszystkie stosowne dokumenty zostały im przekazane i  w tej chwili trwają starania 

o to, by wpisać ul. Klasztorną w Inowłodzu do „Programu likwidacji miejsc 

niebezpiecznych”. Na chwilę obecną, nowych informacji w tej sprawie nie ma. 

Ponadto Pan Wójt poinformował, że próbował zorganizować spotkanie mieszkańców 

z przedstawicielami  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z Łodzi 

oraz z parlamentarzystami, ale póki co nie widzą oni takiej potrzeby.  

 

Ad. 15 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i zapytania 

1. Radny Piotr Kamiński wnioskował, by na kolejne posiedzenie Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego Pani Janina Gostyńska przygotowała wykaz 

wszystkich umów najmu i dzierżawy z terenu całej Gminy Inowłódz, jakie Pan Wójt 

podpisał na okres do 3 lat i na jakich zasadach zostały zawarte (wysokość opłat).  

2. Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji 

i Ochrony Środowiska wnioskowała o przygotowanie mapy z zaznaczeniem terenów 

należących do Gminy Inowłódz (na obszarze całej gminy). 

3. Radna Monika Drużdż wnioskowała o podjęcie interwencji w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Tomaszowie Maz.: 

 w sprawie nieprawidłowego pogłębienia rowów wzdłuż drogi powiatowej 

w Brzustowie (od posesji 1 do 45); 

 w sprawie naprawy nawierzchni i pobocza drogi powiatowej biegnącej 

w kierunku Tomaszowa Maz. na odcinku za Szkołą Podstawową w Brzustowie 

w kierunku Sługocic. 

4. Radna Jolanta Bilska wnioskowała o: 

 wycięcie gałęzi wzdłuż drogi na cmentarz w Inowłodzu (po lewej stronie drogi); 

 wykoszenie traw na poboczach ulic Opoczyńskiej, Liliowej, Zakątnej oraz przy 

drodze krajowej (przy posesji Państwa Łepczyk) w Inowłodzu; 

 wymianę uszkodzonych korytek odpływowych na ul. Opoczyńskiej 

i zamontowanie kratek żelaznych przy wjazdach do posesji. 

5. Radny Piotr Krotosz wnioskował o: 

 przygotowanie plaży na OSIRrze w Inowłodzu do sezonu letniego; 

 kontrolę jakości wykonania (przed odbiorem robót) ścieżki pieszo – rowerowej 

ze Spały do Inowłodza. 

6. Radny Marek Leszczyński wnioskował, by powtórzyć propozycję odkupienia 

gruntu od jednego z mieszkańców Liciążnej (w miejscu, gdzie są numery 5b) 

w celu uzyskania zgody na doprowadzenie do komunalizacji tego odcinka 

drogi. 

7. Pani Danuta Baranowska wnioskowała o naprawę nawierzchni ul. Wolskiej 

w Inowłodzu – Pan Wójt odpowiedział, że kilka dni temu nawierzchnia drogi została 

wyrównana równiarką.  

8. Radny Piotr Kamiński wnioskował o wyłożenie płytami chodnikowymi                      

ok. 40-sto metrowego odcinka rowu biegnącego w górę, wzdłuż posesji nr 23 

w Zakościelu.     

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że odbywają się zebrania 

sołeckie, które są wymagane w związku ze zmianą przepisów o udzielaniu zezwoleń 



8 
 

na sprzedaż napojów alkoholowych. Muszą się one odbyć w terminie do 8 czerwca br. 

również w tych sołectwach w których nie ma punktów sprzedaży alkoholu.  

 

Ad. 16 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVI sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz        

o godzinie 1550.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Wacław Chachuła 
 

 

 
Protokołowała:   

 Małgorzata Mierzwa 


